
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Protokół nr XIII/2019 

XIII Posiedzenie w dniu 21 listopada 2019 r. wspólnych komisji, tj. Komisji Rewizyjnej                     

i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Obrady rozpoczęto 21 listopada 2019 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:20 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Murawska Alicja 

2. Kalińska Anna, 

3. Andrzejczak Krystyna, 

4. Bogusz Aron, 

5. Roman Moskwa 

6. Zając Marcin.                                                                                                                                                             

Załącznik nr 1. 

 

Spotkanie otworzyła i prowadziła   Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska. 

Przywitała obecnych i przedstawiła poniższy 

porządek obrad: 

1. Informacja z zadania inwestycyjnego pn.”Rewitalizacja w Gminie Lubomierz”. 

2. Omówienie projektu budżetu na rok 2020. 

3. Omówienie realizacji podjętych uchwał, wniosków i interpelacji. 

4. Kontrola skarg wpływających do Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. 

5. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję.           

6. Sprawy różne. 
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska zgłosiła zmiany do porządku 

posiedzenia komisji. Wykreślenie punktu 1 „Informacja z zadania inwestycyjnego pn. 

„Rewitalizacja w Gminie Lubomierz” z uwagi na niezakończone prace i etapy rozliczeń. 

Temat zostanie omówiony na posiedzeniu komisji w miesiącu styczniu 2020 roku.                               

O wprowadzenie do porządku posiedzenia wypowiedzi dotyczących zagadnień rewitalizacji, 

zgłoszonych przez mieszkańców lokalnych Lubomierza. 

Radni jednogłośnie (6 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli zmiany w 

porządku obrad. 

Ad.1                                                                                                                                              
Informacja z zadania inwestycyjnego pn.,,Rewitalizacja w Gminie Lubomierz"                         

– punkt wykreślony z porządku obrad komisji.  

Mieszkanka Lubomierza Pani Anna J. – w wyniku prac związanych z rewitalizacją miasta, 

konkretnie „Domu Płóciennika”  firma wykonująca usługi nie zrealizowała  należycie etapu 

końcowego. Skarżymy: - przykrycie kosza papą, a nie blachą, na dachu w bloku (był  



                                                               - 2 - 

przekładany dach 2 lata temu), położono blachę na odcinku 60 cm, po remoncie wymieniono 

na papę (brak przedmiotowej blachy). Pozostało kilka niedoróbek prosimy o wsparcie. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odniósł się do umowy podpisanej z Gminą. Należy 

spotkać się z wykonawcą i uzgodnić mankamenty wykonanych prac. Proszę o dokładne 

opisanie zarzutów wobec wykonawcy, żebyśmy wiedzieli, jakie są Państwa oczekiwania. 

Mieszkaniec Lubomierza Bogdan J. – wspomniał o wielokrotnych rozmowach                               

z wykonawcą. Coś niecoś zostało wyegzekwowane. Nawet klatka schodowa nie została 

pomalowana, a była pozalewana. Liczymy na pomoc. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga -  odpowiedział – ta papa spełnia wymogi 

zabezpieczenia. Związane jest to z odśnieżaniem i wejściem na dach w okresie zimowym. 

Uzgodniono z inspektorem nadzoru. Została położona papa, podkład i wierzchnia warstwa. W 

zaistniałej sytuacji uzgodnimy termin spotkania z wykonawcą w celu omówienia 

niedociągnięć i ich realizacji. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – podziękowała za przedstawienie 

problematyki. 

Radny Marcin Zając poprosił o zmianę porządku posiedzenia i dopuszczenie do głosu Sołtysa 

Popielówka Grzegorza Januszkiewicza. 

Radni jednogłośnie przyjęli zmianę (6 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych). 

Sołtys Popielówka Grzegorz Januszkiewicz – zgłosił akces zaplanowania środków 

finansowych w budżecie 2020 roku na remont dachu w świetlicy w Popielówku. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – najlepiej napisać wniosek i ubiegać się w ramach 

projektu, jak np. w Maciejowcu złożono wniosek o dofinansowanie w ramach wsi, a w 

budżecie zabezpieczono tylko środki własne w ramach bieżących remontów. Czy ktoś jest w 

stanie zagwarantować te środki w budżecie? 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – w dziale 92109 §4270 zaplanowana jest kwota z 

przeznaczeniem na remonty, w zależności od potrzeb w kwocie 95.000,00 zł. 

Sołtys Popielówka Grzegorz Januszkiewicz – zgłosił błąd w projekcie budżetu w pozycji 

wydatków na studnie głębinowe wpisano kwotę 150.000,00 zł, a na oczyszczalnie 50.000,00 

zł, powinno być odwrotnie. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – rzeczywiście wkradł się błąd, zostanie poprawione. 

Sołtys Popielówka Grzegorz Januszkiewicz – wypowiedział się w sprawie drogi w 

Popielówku. Nie została dokończona. Wprawdzie poczyniono prace porządkowe drogi, 

oczyszczono przepusty. 

Radny Marcin Zając – myślę, że należałoby zaprosić starostę na sesję i przedstawić 

zagadnienia. 
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Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – w planie jest remont drogi na trasie Lwówek                             

– Pasiecznik. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – zgłosiła zmiany do porządku obrad o 

przesunięcie do pkt 2 pkt. 5. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję z uwagi 

na zajęcia w szkole Dyrektora OKiS-u. 

Radni  jednogłośnie (6 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli zmiany w 

porządku obrad. 

 

Ad.2                                                                                                                                                   

Przystąpiono do omówienia  projektów uchwał przygotowanych na sesję:                                                     

- w sprawie przekształcenia samorządowej instytucji kultury o nazwie „Ośrodek Kultury i 

Sportu  w Lubomierzu” w samorządową instytucję kultury o nazwie „Lubomierskie Centrum 

Kultury”,  - w sprawie nadania Statutu Lubomierskiemu Centrum Kultury w Lubomierzu. 

Dyrektor Ośrodka Kultury i Sportu Bogusław Chrzan – poinformował o przekształceniu 

instytucji  w „Lubomierskie Centrum Kultury” i nadaniu statutu pod nazwą, której będzie 

funkcjonować, z siedzibą: ul. Kowalskiego 1 w Lubomierzu. LCK będzie posiadało 

osobowość prawną. Zmiana jest podyktowana ustawą zmieniająca z 2012 r. zabraniająca 

gminom tworzenia placówki o charakterze łącznym kultury i sportu. OKiS był mało medialną 

formą, obecna nazwa ma za zadanie dodać powagi i usprawnić pracę. W nowej siedzibie będą 

się znajdować: część muzealna, wystawowa, sala konferencyjna (na 30 – 40 miejsc) i biura. 

Złożono projekt unijny na pozyskanie 240 tysięcy złotych przy 20% wkładzie własnym.  

Przewiduje się przyłączenie biblioteki po okresie półrocznym. 

Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Bogdan Łużny                                                              
– przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt osób bezdomnych w ośrodkach wsparcia – schronisku dla osób 

bezdomnych oraz schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.                              

Określone są szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności  za pobyt osoby bezdomnej w 

ośrodkach wsparcia, dla których gminą właściwą jest Gmina Lubomierz. Pomoc udzielona w 

formie tymczasowego miejsca pobytu w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi jest odpłatna w wysokości określonej według określonych zasad, adekwatnie 

do rzeczywistej sytuacji dochodowej osób korzystających z pomocy Społecznej w formie 

pobytu w schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi. W gminie 3 osoby korzystają z ośrodka w Leśnej (została podpisana umowa). 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – ogłosiła 5 min. przerwę w 

posiedzeniu komisji. Przerwa w godz. 11:35 – 11:40.                                                                                      

Godz. 11:40 – wznowienie posiedzenia komisji. 

Kierownik Referatu Technicznego Przemysław Kułaga – przedstawił projekty uchwał dot. 

gospodarowania odpadami komunalnymi:                                                                                                

- w sprawie ustalenia wyboru metody za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty. Stawka proponowana pierwotnie 17,00 zł powinna 

ulec zmianie. Ustawa  o utrzymaniu czystości i porządku w gminach wymusza na gminie, 

konkretne rozwiązania w tej materii.  
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Wprowadzona będzie segregacja obowiązkowa, opłaty ryczałtowe za domki letniskowe lub 

nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjne, a przede wszystkim stawki ustalone od 1 

osoby. Ustala się zwolnienie w części za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości jednorodzinnych kompostujących odpady komunalne (musi to być miejsce 

wydzielone panelami lub deskami). Biorąc pod uwagę liczbę mieszkańców 4573 x 12 x 18,00 

zł = 987.768,00 zł (roczne wpływy), przy stawce 19,00 zł x 4573 x 12 = 1.042.644,00 zł 

(roczne wpływy). RIO narzuciło nam inne rozwiązania. To Państwo decydujecie jaka będzie 

kwota bazowa, 18,00 zł, 19 zł, czy 20,00 zł.  

Po zakończonej dyskusji przystąpiono do głosowania stanowiska komisji w kwestii:                                                                                                       

a) ustalenia wysokości stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.                                                                               

W chwili przystąpienia do głosowania było obecnych 9 radnych.                                                               

Ustala się stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 19,00 

zł (słownie: dziewiętnaście złotych).                                                                                               

Wynik głosowania: 6 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych),    

b) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości  wykorzystane na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywane 

jedynie przez część roku w wysokości 160,00 zł (słownie: sto sześćdziesiąt złotych) rocznie 

od jednego domku lub innej nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno – 

wypoczynkowe.                                                                                                                                     

Wynik głosowania: 6 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych),   

c) ustalenia podwyższonej stawki opłat, która będzie stanowić czterokrotność wysokości 

stawki ustalonej za gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeśli właściciel 

nieruchomości nie będzie  wypełniał obowiązku zbierania odpadów komunalnych w 

sposób selektywny.                                                                                                                         

Wynik głosowania: 6 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych).                                       

Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości – wynika ze zmiany 

stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi.                                                                           

Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi – w wyniku zmian musi zostać ustalony termin, 

częstotliwość i tryb uiszczania przedmiotowych opłat. 

  Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

przedstawiła Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz. Proponowane stawki uległy niewielkim 

zmianom. Określone stawki podatku od nieruchomości obowiązujące na terenie Gminy 

Lubomierz                                                                                                                                               

1) od gruntów: 

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu na sposób    

sklasyfikowania w ewidencji gruntów i budynków - 0,95 zł od 1 m² powierzchni;  

b) pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi jezior                       

i zbiorników sztucznych - 4,80 od 1 ha powierzchni; 

c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 0,50 zł od 1 m² powierzchni;  

d) niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie z dnia 9 

października 2015 r. o rewitalizacji (Dz. U. poz. 1777), i położonych na terenach, dla których 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod zabudowę  
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e) mieszkaniową, usługową albo zabudowę o przeznaczeniu mieszanym obejmującym wyłącznie 

te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia wejścia w życie tego planu w odniesieniu do tych gruntów 

upłynął okres 4 lat, a w tym czasie nie zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa 

budowlanego - 3,15 zł od 1 m2 powierzchni; 

f) użytki kopalne, oznaczone w ewidencji gruntów i budynków literą K - 0,25 zł za 1m2; 

    2) od budynków lub ich części:  

a) mieszkalnych - 0,81 zł od 1 m² powierzchni użytkowej; 

b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub 

ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej - 23,90 zł od 1 m² powierzchni 

użytkowej; 

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 

materiałem siewnym - 11,18 zł od 1 m² powierzchni użytkowej; 

d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności 

leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń - 4,87 zł od 1 m2 powierzchni 

użytkowej; 

e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 5,62 zł od 1 m² powierzchni użytkowej; 

f) garaży - 8,05 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej; 

    3) od budowli - 2% ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt. 3 i ust. 3-7 Ustawy  

o podatkach i opłatach lokalnych (tekst jednolity: Dz.U. z 2019 r. poz. 1170 ze zmianami). 

                                                                                                                                           

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – zgłosiła uwagę do proponowanej 

stawki w §1 ust.2 lit. e) „pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego -6,62 zł od m2 ”. 

Dotyczy to płatności przez osoby starsze, będące na emeryturze za użytkowanie szop, 

budynków gospodarczych, stodół, które tak naprawdę nie są używane. Ogólna stawka 

podatku przekracza ich możliwości finansowe. Z reguły są to osoby starsze, schorowane o 

niewielkich emeryturach.   

Radny Marcin Zając – dopowiedział – obniżenie stawki chociażby o 1,00 zł obniży znacznie 

płatność przedmiotowego podatku. Ludzie nam zaufali i zwracają się o pomoc, dlatego biorąc 

pod uwagę aspekt społeczny należy pochylić się nad propozycją zmiany.   

 W wyniku dyskusji ustalono stawkę zniżki o 1,00 zł.                                                                                                             

Głosowano w sprawie obniżenia tej grupy podatkowej o 1,00 zł (jeden złotych) w §1 ust.2 lit. 

e) „pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego -5,62 zł od m2 ” .                                                    

Wynik głosowania: 6 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych).  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz - omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości i udzielenie bonifikaty  – z wnioskiem o bonifikatę wystąpił Zarządca 

Wspólnoty nieruchomości pl.Wolności 47 – 50. Mieszkańcy nie mają miejsca na postawienie 

1 dużego pieca (który zastąpi 17 kominów). Koszt przedmiotowego  lokalu 54.200,00 zł 

(wspólnoty nie stać na taki wydatek). Lepiej sprzedać nieruchomość za 50% wartości, z 

pożytkiem dla środowiska. Do ogrzewania zostanie używany pelet.   
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Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – nawiązał do przystąpienia do spółki Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej „Sanikom” i objęcie w niej udziałów przez Gminę Lubomierz. 

Należałoby wpłacić aportem za przystąpienie. Związane jest to z  preferencyjną ceną za 

przyjęcie odpadów komunalnych od tony. Nadmienił przystąpienie do spółki gmin sąsiednich: 

Stara Kamienica, Mirsk, Wleń. Po ustaleniach zostanie przygotowany projekt uchwały. 

 

Ad.3                                                                                                                                                          
Skarbnik Gminy i Miasta Elżbieta Jaśkiewicz - omówiła projekt budżetu na rok 2020. 

Ustala się dochody budżetu gminy w łącznej kwocie 35.597,00 zł.                                                           

Dochody budżetu gminy z podziałem na dochody bieżące w kwocie 34.605.700,00 zł                   

oraz majątkowe w kwocie 992.000,00 zł zgodnie z załącznikiem nr 1.                                                  

Ustala się wydatki budżetu gminy w łącznej kwocie 31.916.000,00 zł.                                        

Wydatki budżetu gminy w podziale na bieżące w kwocie 30.898.047,00 zł                                
oraz majątkowe w kwocie 1.017.953,00 zł Materiał zawiera załącznik nr 2 - Projekt budżetu 

Gminy i Miasta Lubomierz na 2020 rok (przedstawiony w formie elektronicznej). 

Ustala się nadwyżkę budżetu w wysokości 3.681.700,00 zł.                                                                   

Ustala się przychody budżetu zgodnie z załącznikiem nr 3 w kwocie 118.300,00 zł ze spłat 

udzielonych pożyczek.                                                                                                                         

Ustala się rozchody budżetu zgodnie z załącznikiem nr 3 w kwocie 3.800.000,00 zł                        

z następujących tytułów:                                                                                                                                     

a) spłaty otrzymanych kredytów w kwocie 3.4000.000,00 zł,                                                                   

b) wykup papierów wartościowych w kwocie 400.000,00 zł. Ustala się plan zadań 

inwestycyjnych do realizacji w 2020 roku w wysokości 1.017.953,00 zł, zgodnie z 

załącznikiem nr 4. 

Plan finansowy dochodów i wydatków w kwocie 8.592.436,00 zł, związanych z realizacją 

zadań zleconych gminie z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych 

odrębnymi ustawami przedstawia załącznik nr 5 i 6.  

Dochody związane z realizacją zadań o których mowa w ust.1 podlegające przekazaniu do 

budżetu państwa w wysokości 49.000,00 zł zawiera załącznik nr 7. 

Plan finansowy dochodów i wydatków w kwocie 1.700,00 zł związanych z realizacją zadań z 

zakresu administracji rządowej wykonywanych na podstawie porozumień z organami 

administracji rządowej zawiera załącznik nr 7. 

Plan dochodów i wydatków rachunków jednostek budżetowych prowadzących działalność w 

zakresie oświaty zawiera załącznik nr 8 w następujących kwotach:                                                            

- dochody – 560.020,00 zł,                                                                                                                            

- wydatki – 560.020,00 zł. 

Ustala się dochody w kwocie 900.000,00 zł z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi z przeznaczeniem na wydatki związane z gospodarką odpadami.                                 

Ustala się dochody w kwocie 72.000,00 zł z tytułu wydawanych zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych oraz wydatki na realizację zadań określonych w Gminnym Programie 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałaniu Narkomanii. 
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Dotacje z budżetu Gminy na 2020 rok ustala się w kwocie 1.124.200,00 zł, zgodnie                             

z załącznikiem nr 10 w tym:                                                                                                                      

1) Ośrodek Kultury i Sportu w Lubomierzu 400.000,00 zł,                                                                      

2) Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubomierzu 150.000,00 zł. 

Dotacje celowe dla podmiotów należących i nienależących do sektora finansów publicznych 

w kwocie 405.000,00 zł. 

Dotacje celowe na zadania realizowane na podstawie porozumień z jednostkami samorządu 

terytorialnego w wysokości 393.953,00 zł. 

Ustala się plan wydatków w kwocie 295.598,86 zł na przedsięwzięcia realizowane w ramach 

Funduszu Sołeckiego w podziale na Sołectwa w załączniku nr 11. 

W budżecie tworzy się rezerwę w wysokości ogółem 190.000,00 zł z tego:                                                         

1) rezerwę ogólną w kwocie 15.900,00 zł,                                                                                               

2) rezerwę celową na zarządzanie kryzysowe w kwocie 94.100,00 zł,                                                        

3) rezerwę celową na inwestycje i zakupy inwestycyjne w kwocie 80.000,00 zł. 

Ustala się limit kredytów i pożyczek krótkoterminowych w przypadku realizacji dochodów 

budżetowych do kwoty 1.500.000,00 zł. Zaciągnięte z tego tytułu zobowiązania winne być 

spłacone do 31 grudnia 2020 r.                                                                                                                  

Ustala się maksymalną kwotę pożyczek udzielanych przez Burmistrza w roku 

budżetowym do kwoty 500.000,00 zł . 
 

 

Ad.4                                                                                                                                                    
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska - omówiła realizację podjętych 

uchwał, wniosków i interpelacji. Do Agencji Mienia Wojskowego zostanie wystosowane 

pismo o nieodpłatne przekazanie kuchni polowej na rzecz zarządzania kryzysowego (wiemy, 

że obecnie nie ma na stanie sprzętu do przekazania). Spotkanie w sprawie organizacji wigilii 

odbyło się 7 listopada br. Obrady sesji zaplanowano, zgodnie z wnioskiem na dzień 26 

listopada 2019 r. Interpelacji nie było. Realizacja uchwał odbywa się zgodnie z terminem 

podjęcia, zapisanym w dokumencie. 

 

Ad.4                                                                                                                                              
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska - Kontrola skarg wpływających do 

Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz. W trakcie rozpatrywania jest skarga złożona na 

kierownika Zarządu Dróg Powiatowych w Lwówku Śląskim do Starostwa Powiatowego.                 

Z informacji zwrotnej wiemy o rozpatrzeniu skargi w miesiącu grudniu.  

Ad.5 

W sprawach różnych. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – poinformował o podjętych krokach w celu 

uruchomienia autobusu dowożącego dzieci do szkół z Golejowa. W sprawie uruchomienia 

dodatkowych przejazdów do Jeleniej Góry i z Jeleniej Góry trwają rozmowy, wiąże się to z 

dodatkowym dofinansowaniem.   
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Pasażerów dojeżdżających jest niewiele, co generuje ogromne koszty. Należy temat 

przedyskutować ze starostami: Lwóweckim i jeleniogórskim (w przedmiocie 

dofinansowania).  

Pisma wpływające do Rady Miejskiej Gminy Lubomierz: 

1) Zakład Utylizacji Odpadów Komunalnych :Izery” Sp. z o.o w Lubomierzu z 

dnia 05.11.2019 r. (brak numeru pisma) – o przyznanie środków finansowych 

na wykonanie prac modrnizacyjno – inwestycyjnych Wodociągu Sieciowego 

w Lubomierzu i Oczyszczalni Ścieków w Lubomierzu na kwotę 49.019,00 zł, 

2) Zakład Utylizacji Odpadów Komunalnych :Izery” Sp. z o.o w Lubomierzu z 

dnia 05.11.2019 r. (brak numeru pisma) – o zaplanowanie i przyznanie 

środków finansowych na remont drogi gminnej dojazdowej do Zbiornika 

Wody Pitnej w Radoniowie (działka nr 121/, droga obręb Radoniów)  - brak 

wyszczególnionej kwoty. 

3) Wspólnota Mieszkaniowa plac Wolności 47 – 50 w Lubomierzu z dnia 

23.10.2019 r. prośba o podjęcie uchwały dotyczącej płacenia za odpady 

komunalne za lokale użytkowe do Wspólnoty Mieszkaniowej. 

Radny Marcin Zając – „o wykonanie przedmiotowej drogi walczymy 6 lat. Studnia znajduje 

się na samej górze. Wykonanie jej jest niezbędne”. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – była droga zwyczajowa prywatny właściciel zagrodził. 

Drogę należy wykorytować i nawieźć tłucznia. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – przedstawił swoje stanowisko- koszty modernizacji 

inwestycji powinny ponieść „Izery” na własny koszt, a nie Urząd. 

Radna Krystyna Andrzejczak – odparła – czyszczenie studni jest podstawowym obowiązkiem 

ZUOK „Izery”. To podstawa funkcjonowania. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska – zapytała, czy można wjeżdżać do 

centrum miasta. 

Radny Marcin Zając – poinformował o stanowisku komisji obradujących w dniu wczorajszym 

– ustalono wykonanie sondażu na podstawie ankiet. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – społeczność lubomierska nie chce tego wjazdu do 

miasta. 

Radna Krystyna Andrzejczak – po rozmowie z przedsiębiorcami (zgłaszają swoje 

niezadowolenia) jest za otwarciem centrum miasta dla ruchu pojazdów. Wyłączenie rynku                

z przejazdów, stwarza dla handlowców problem. Potencjalni klienci opuszczają rynek nie 

odwiedzając sklepów. Obroty firm spadają. Stworzy to ryzyko zamykania placówek 

handlowo – usługowych .     
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Ponadto ze względów praktycznych należałoby otworzyć rynek w celu sprawdzenia drogi, jak 

będzie funkcjonowała przy większym natężeniu ruchu. W przypadku usterek można jeszcze 

zgłaszać reklamację. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – myślę, że należy wyznaczyć miejsca z ograniczonym 

postojem. Porozmawiamy w sprawie zmiany organizacji ruchu, jakie są możliwości. 

Burmistrz odpowiada za bezpieczeństwo. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – przy znakach należałoby zamieścić informację – nie 

dotyczy punktów handlowych, usługowych, zaopatrzenia, liczba minut postoju, nie dotyczy 

klientów Urzędu, MGOPS, banku. W takiej sytuacji nie ma sensu przeprowadzenie ankiety. 

Radna Krystyna Andrzejczak – dobrym rozwiązaniem byłoby wykonanie parkometrów. 

Klient miałby potwierdzenie czasu parkowania (okazanie paragonu przy kontroli dla służb). 

Poniesiony koszt przedsięwzięcia zwraca się w krótkim okresie czasu. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – nawiązał do pisma Wspólnoty Mieszkaniowej plac 

Wolności 47 – 50 w Lubomierzu. Każdy mieszkaniec musi podpisać umowę indywidualnie                 

i złożyć deklarację, na podstawie, której dokonuje się opłaty. 

                       Na tym protokół zakończono i podpisano. Zakończenie posiedzenia komisji 

wspólnych: Rewizyjnej, Skarg, Wniosków i Petycji godz. 14:20. 

 

 

 

 

 

 

 
 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

                                                                                                                    (-)  Alicja Murawska 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

                                                                                                                 (-)     Anna Kalińska 

 

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


